



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

第二十三屆澳門大學學生會
第 02/2021 號監事會通告

召開二零二一年第二次公開監事會

根據第 04/2019 號內部規章《監事會組織制度》第十九條之規定，監事會作出本公告。召開二零二一年第二次公開監事會，歡迎同學列席發表意見。

一、二零二一年第二次公開監事會會議詳情如下：

- (一) 會議日期：二零二一年二月二十四日
- (二) 會議時間：下午二時三十分
- (三) 會議地點：澳門大學學生活動中心 1013 號室(E31-1013)
- (四) 會議主持：王一卓監事長

二、此次公開監事會會議議程為：

- (一) 通過本次會議議程
- (二) 通過第一次公開監事會會議紀錄
- (三) 審議 2021 年監事會對理事會年度工作計畫意見書
- (四) 審議監事會一、二月工作報告
- (五) 審議監事會對理事會一月工作報告之意見書
- (六) 商討下次開會時間
- (七) 臨時動議

澳門大學學生會監事會
謹啓

二零二一年二月二十日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

The 23rd University of Macau Students' Union Notice of the Supervisory Board No. 2/2021

Convening the Second Public Supervisory Board Meeting

According to the article 19 of the Internal Regulation No. 04/2019 *Organization System of the Supervisory Board*, the Supervisory Board made this announcement.

Meeting Details:

1. Date of the Meeting: 24th February 2021
2. Time of the Meeting: 2:30p.m.
3. Venue: E31 Student Activity Centre Room 1013 (E31-1013)
4. Meeting Host: Elva, Wang Yizhuo Supervisor-General

Meeting Agenda:

1. Approval of Meeting Agenda
2. Approval of the minutes of the second public supervisory board meeting
3. Deliberations of the Supervisory Board's submission to 2021 work schemes of the Board of director
4. Deliberations of the Supervisory Board work schemes of January and February 2021
5. Deliberations of the Supervisory Board's submission to the Board of director work schemes of January and February 2021
6. Discuss the time of the next meeting
7. Temporary motion

Supervisory Board of UMSU
02/20/2021